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Dragnea, despre organizarea unui Congres PSD: Cred ca e total inoportun sa

vorbim despre asta acum

Liviu Dragnea a declarat marti, ca e inoportuna organizarea unui Congres al partidului pâna la finalul lui 2019,

fiind un an de campanie electorala. Presedintele PSD a spus ca „ramâne sa discutam”, întrebat când ar putea avea

loc un Congres.

„Cred ca este total inportun sa vorbim despre asa ceva astazi. Nu e doar parerea mea, ci a tuturor, cu doua-trei

exceptii. Fiind un an cu campanie electororala pentru prezidentiale de obicei partidele se ocupa cu prezidentialele.

De obicei. Nimeni nu s-a gândit la asta niciodata, toata lumea considera ca e inportun sa discutam despre asta

pentru ca sfârsitul anului nu e mâine”, a declarat Liviu Dragnea, la finalul sedintei marti a Comitetului Executiv al

PSD.

Declaratiile lui Liviu Dragnea vin în contextul în care vicepresedintele PSD, Marian Oprisan, a propus în sedinta

de marti organizarea unui Congres al partidului pâna în luna octombrie în care sa se schimbe conducerea PSD,

deoarece mandatul actualului presedinte, Liviu Dragnea, va expira în acest an.

Vicepresedintele PSD Marian Oprisan i-a transmis lui Liviu Dragnea, în sedinta CEx al PSD, ca nu este „stapânul

partidului”, ci doar presedintele, cerând organizarea unui Congres pâna la finalul anului pentru alegerea unei noi

conduceri a formatiunii, au declarat surse politice, pentru MEDIAFAX.

Nemultumirea lui Oprisan a venit din cauza faptului ca Liviu Dragnea l-a propus pe Dan Suciu pentru Ministerul

Dezvoltarii si pe Razvan Cuc pentru cel al Transporturilor, spunând-i liderului PSD ca nu poate lua decizii de unul

singur ca si cum ar fi „stapânul partidului”, au explicat sursele citate.

Premierul Viorica Dancila a precizat ca va transmite, miercuri, la Cotroceni, cele doua noi propuneri de ministri la

Dezvoltare si Transporturi, precizând ca îl va si suna pe presedintele Klaus Iohannis.
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